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Z A P I S N I K 

s 282. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 24. veljače 2017. godine 

u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, 

Gordana Piskač, pročelnica JUO, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice 

Delnice, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i 

promet,  Petar Hrg, direktor Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Davorin Klobučar, djelatnik GSC 

Delnice, Iva Žagar, direktorica „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Dragan Abramović, zapovjednik JVP 

Delnice, Martina Petranović, službenica Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada, samouprave 

i uprave, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije, Tihana Ljubojević, pedagogica u 

Dječjem vrtiću „Hlojkica“ Delnice, Mirna Janeš, voditeljica Programa „Pomoć u kući starijim osobama“ 

i „Osobni asistent“. 

Izostanak su ispričali: Alen Udovič umjesto kojeg sjednici prisustvuje Davorin Klobučar,  

Zvezdana Jerković umjesto koje sjednici prisustvuje Tihana Ljubojević. 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Nakon sjednice Gradskog vijeća dokumentacija se šalje nadležnim tijelima. 

- Popis donacija i sponzorstava je objavljen na stranicama Grada. 

- Hrvatskim cestama je dostavljena sva tražena dokumentacija. 

- Izvršena je isplata prema ugovorima o djelu. 

- Očitovanje na antikorupcijske mjere (prihodi i rashodi). 

- Ministarstvu financija dostavljen je Obrazac o udjelima u trgovačkim društvima i proračunskim 

korisnicima. 

- Konsolidirani financijski izvještaji za 2016. 

- Redovne aktivnosti. 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Nabava knjižne građe i uvođenje u inventar. 

- Obilježen je Dan ružičastih majica o čemu je snimljena i radijska emisija. 

- U utorak je održan sastanak ravnatelja knjižnica. 

- Fiskalna odgovornost napravljena.  

- Obilježavanje Valentinova sa srednjoškolcima. 

- Akcija darivanja knjiga i dalje traje.  

- Napravljen je plakat i sačinjen program za „Noć čitanja“.  

- Uređeni su izlozi. 

- Plaćanje računa za materijalne rashode. 

- Pričaonica i kreativna radionica. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Plan rada odsjeka za 2017. je izrađen. 

- Izdan je nalog za krpanje udarnih rupa, pokrpane su one najveće. 



- Pregled računa i popravka javne rasvjeta.  

- PGŽ je poslan novi prijedlog informacija za Katalog za investitore koji PGŽ objavljuje i sada 

ažurira. Zatražili smo uvrštenje V1, V2 i odmorišta u dolini rijeke Kupe.  

- Rješavanje po žalbama za komunalnu naknadu. 

- Pregledan je i napravljen troškovnik za cestu Kendar kako bi čim prije krenuli s postupkom 

javne nabave. 

- Rješenja za komunalnu naknadu, fakture za zgradu gradske uprave. 

- Obilazak terena s KTD „Risnjak“ i postavljanje prometne signalizacije. 

- Registar javne rasvjete. 

- Obilazak terena – klizište Krašićevica i cesta za Razloge. Izdan je nalog za hitnu sanaciju i 

intervenciju. Izrađuje se i troškovnik jer bismo sanaciju prijavili na natječaj Županije za 

održavanje nerazvrstanih cesta. 

- Aktivnosti vezane uz mikročipiranje pasa i komunikacija s nadležnim ministarstvom. 

- Evidencija zimske služe, pregled računa KTD „Risnjak“, izdavanje rješenja za komunalnu 

naknadu i za nezakonito izgrađene zgrade. 

- Prijava na natječaj PGŽ za linijski prijevoz. 

- Izrada ugovora s Autotransom. 

- Aktivnosti vezane uz izradu troškovnika za sanaciju platoa kraj mrtvačnice. 

- Prisustvovanje savjetovanju na temu poreza na nekretnine. Ima strašno puno novina i ažuriranja 

podataka kako bismo 1.1. 2018. bili spremni za primjenu. 

- Izrađen je ugovor za postavljanje prometne signalizacije za Energy pellets. 

- U izradi je natječaj za zakup poslovnog prostora kao i javna nabava za električnu energiju. 

- Popisane su štete od zimske službe. 

- Sjednica Gradskog vijeća. 

 

IVA ŽAGAR 

- Uklonjena je i popravljena novogodišnja dekoracija, „Sklonište za izgubljene igračke“ je 

očišćeno. 

- Pražnjenje kanti za smeće, čišćenje rizle, uklanjanje nakupina zemlje. 

- Čišćenje javnih i zelenih površina. 

- Pripreme za narudžbu sadnica. 

- Dežurstvo u Radničkom domu zbog podjele priznanja sportašima. 

- Dežurstva za potrebe čišćenja snijega. 

 

PETAR HRG 

- Završili smo godišnje izvješće i pripremili materijale za sjednicu Turističkog vijeća i Nadzornog 

odbora. 

- Danas dovršavamo teme i pozive za sastanak s iznajmljivačima. 

- Razrada projekta biciklističkih staza na inicijativu Udruge „Kupa“. 

- Pripremljen je tekst natječaja za Idejni projekt „Japlenški vrh“. 

- Dopuna elaborata za postavu smeđe signalizacije, priprema za prijavu na natječaj HTZ koji se 

očekuje u ožujku. 

 

TIHANA LJUBOJEVIĆ 

- Aktivnosti u znaku maškara završavaju ovaj tjedan. 

- Sređuje se dokumentacija za Predškolu. 

- Izrađuje se popis potreba materijala za likovni. 

- Aktivnosti s pripravnicom. 

- Akcija sakupljanja slikovnica za Knjižnicu. 

- Očekuje se rješenje prosvjetne inspektorice koja je bila u nadzoru. 

 

MIRNA JANEŠ 

- Izrađene su fakture za korisnike koji sami plaćaju uslugu. 

- Obiđen je dio terena u Brod Moravicama. 



- Održani su individualni sastanci s djelatnicama u svrhu kontrole prijevoza korisnika odabranim 

liječnicima. 

- Pružene su sve potrebne usluge. 

- Jedna djelatnica je odsutna te je dogovoreno s ostalim djelatnicama iz Delnica da opskrbe i njene 

korisnike. 

- U PGŽ donesen je Socijalni plan 2017.-2020. godine. Uspostavljeni su kontakti sa članovima 

Savjeta. 

- Od PGŽ se očekuju ugovori o suradnji pružanja usluga u istim iznosima kao i lani. 

- Logopedica pruža sve potrebne usluge djeci, kontaktira sa školama, vrtićima, privatnim 

korisnicima. U tijeku je isplata sredstava za njenu plaću. 

- Radna odjeća i obuća je jučer preuzeta za sve djelatnike Udruge. 

 

DAVORIN KLOBUČAR 

- Bez obzira na loše vrijeme svi objekti na Platku su u funkciji, a vrlo dobro je prihvaćeno dnevno 

i noćno skijanje. U Delnicama su svi objekti u funkciji, dobro su posjećeni.  

- Jučer je održana tiskovna konferencija na kojoj smo izvijestili medije o aktivnostima tijekom 

zimske sezone u Delnicama. Zaključak je da smo bili dobro posjećeni i puno se toga dogodilo. 

- Predstoje aktivnosti vezane uz kuglačko natjecanje juniora Regije Zapad, Plivački klub 

„Nevera“ iz Rijeke dolazi na trening i lokalna natjecanja. Riječki izviđači provode sportski dan 

na bazenu i u dvorani. 

- U dane vikenda održat će se amaterski hokejaški turnir na klizalištu, nastupa 8 hokejaških ekipa 

iz Hrvatske, Slovenije i Srbije.  

- Suradnja s Hrvatskim hokejaškim savezom glede popularizacije hokeja u Delnicama. 

- Gordana Piskač izvješćuje članove Kolegija da je na natječaj PGŽ za kapitalna ulaganja u 

turizmu prijavljeno uređenje pristupnih stepenica prema Lovačkom domu i nabava sprava za 

rekreaciju. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Prisustvo na seminaru na temu poreza na nekretnine kao zamjenske naknade umjesto komunalne 

naknade. Potrebno je prikupiti informacije o starosti i stanju nekretnina. S obzirom da imamo 

više od 3000 obveznika treba krenuti u akciju prikupljanja podataka i u tom smislu radimo na 

razmišljanju kakav bi upitnik išao van prema strankama. Rješenja ne podliježu Zakonu o 

upravnom postupku nego o porezima.  

- Prijava projekata na natječaj EU – objekt u Crnom Lugu i u Turkima. Za Crni Lug predviđen je 

trošak na više od 700.000 kuna, za Turke oko 2 milijuna. Vezano na tu temu danas odlazimo na 

teren jer ucrtano stanje u katastru ne odgovara stvarnom položaju objekata na trenu. 

- Poslana je prijava na natječaj PGŽ za kapitalne projekte u turizmu. 

- Sudjelovanje u izradi Godišnjeg plana upravljanja nekretninama. 

- Dovršava se Plan rada JUO. 

- Upućen je dopis prema Lovačkom domu jer je obilaskom terena utvrđeno da nisu očistili plato 

na kojem su kopali jer im je smrznula dolazna vodovodna cijev, sve je prljavo i nedorečeno.  

 

MARTINA PETRANOVIĆ 

- Izrađeni su ugovori za stipendije, danas je organizirano potpisivanje istih. 

- Obrađeni su materijali sa sjednice Gradskog vijeća i pripremljeni za objavu u Službenim 

novinama Grada Delnica. 

- Napravljen je pročišćeni tekst Odluke o Savjetu mladih. 

- Ministarstvu državne imovine dostavljena je dokumentacija vezana uz Dom HV. 

- Udruzi gradova poslan je upit za rješavanje imovinsko pravnih odnosa u Frankopanskoj ulici. 

- Izrada potrebne dokumentacije za vježbu CZ. 

- Ovjera radnih vremena ugostiteljskim objektima. 

- Završetak aktivnosti i dostava i očitovanje oko aktivnosti u cilju smanjivanja korupcijskih 

rizika. 

- Aktivnosti vezane uz osobe na stručnom osposobljavanju. 



- Vezano uz provedbu Nacionalnog programa za mlade i Akcijskog programa za prava djece 

nismo dobili očitovanja od odbora, tijela i ustanova od kojih smo to zatražili. 

- Poslovi pisarnice i tajništva. 

 

 

Dovršeno u 8,40 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 

 

 

  

 

 

 

 

 

 


